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PROCES VERBAL

tncheiat astdzi 26.ll.2021 lu r.dirl Co"riliului Local Berevoeqti, cu prilejul

linerii Eedinlei ordinare de lucru.' 
$.din1a incepe la ora l4o0 ,participd 12 consilieri din 13 in funclie . Lipseqte

d-l consilier Pislaru Nicolae Dragog . La Eedinld participd , d na secretar general

delegat LecaAndra qi 1 invitat

$edinfa este iegal constituitS, aceasta a fost legal convocatd de primarul

comunei BerevoeEti prin adresa nr.6 1 I 6 I 19'l !'202L
Preqedintele de qedin!6 este d-1. .ot iili., Schioapa Daniel care ia loc la

prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
L.Prezentarea procesului verbal de la qedin(a anterioari' prezinti

doamna secretar general delegat Leca Andra'
2.proiect OI not6rflre privind indexarea impozitelor 9i taxelor locale

pentru anal2022 cu rata inflatiei de2r6o/o'

3.Diverse.
se supune la vot proiectul ordinii de zi Ei este aprobat in unanimitate'

Se trece la pct.1 la care d-na secret'ar geneial delegat prezintdprocesul verbal

al Eedinlei care s-a desf6qurat in data de 25't0'2021'

Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal 9i este aprobat cu 10

voturi pentru qi 2 ablineri din partea d 1or consilieri Hertea Irinel qi Pana Iancu'

2. Proiect de hotlrffre privind indexarea impozitelor qi taxelor locale pentru

anul2022 cu rata inflatiei de2r6oh'
Sunt prezentate: proiectul de hoiardre , expunerea de motive a primarului comunei

Berevoeqti , raiortrrt de specialitate 9i u,."u proiectului 'Prezintd d-na contabil

Cotescu Diana.
D-na Cotescu:Taxele 9i impozitele pentru anul 2022 se mdresc doar cu rata

inflafiei.Anul trecut nu a fost trecutS in hot[rarea anularea crean]elor fiscale mai mici

de 40 lei qi cei de la ARA s au sesizat.conform codului fiscal ,art.266 "anularea

creanlelor fiscale-in situaliile in care cheltuielile de executare exclusiv cele privind

comunicarea prin poqt6 sunt mai mari dec6t creanlele fiscale supuse executarii silite'

conducdtorul orianului de executare silitd poate aproba anularea debitelor

respective".
p-i Sctrioapa:Trebuie sd ddm o hotdr6re in privinla aceasta?

D-na Cotescu:Da, in hotdrdrea aceasta'

D-l Busuioc:sa facem proiect de hotardre data viitoare.

D-l Badea:E Eedin!6 ordinarA, raportul ,expunerea, proiectul au fost trimise conform

legii in 5 zile.Noi am analizat qi ttudiuiacest proiect ,nu avem cum sd venim cu



/

amendament.Nu scrie in raportul de specialitate despre acest articol.Aici e indexarea

cu2o/o.
D-na Cotescu:Cum decide ti.tmi trebuie aceastd hotdrdre pdnd la 31 decembrie'

D-l Badea:Nu le mai amesteclm
Nemaifiind disculii la acest punct, este I

unanimitate de voturi pentru (12) este

26.tL.2021.
3.Diverse.
D-l Busuioc:Se tot fac excavdri pe rdul Btatia, interseclia cu Valea Satului, inclusiv

supus la vot proiectul de hotirdre Ei cu

adoptati H.C.L. Berevoeqti nr'51 din

l6ngd primdrie.Prim[ria cdqtigl ceva?

D-l Viceprimar:Ieri am fost inzond' '
D-l Busuioc:sa excav[m aici lang6 pod, o s5 vind apa, se colmateazd'

D-l Vicep rimar:La50 m minim be'culeea podului in amonte gi in aval nu se face

excavalie.
D-l Schioapa:Trebuie sd regularizdm valea

D-l Viceprimar:Cdnd au foit inundaliile am fdcut adresd pe SVSU ,au venit cei de

la Consiliul Judelean, de la Apele Romdne, de laMediu, s au deplasat la fala locului

,am mers cu ei pe valea Satuiui,unde era inundat ;i ne au promis c6 ne dau un utilaj

pentru regularizarea v[ii satului.Am primit adresa de la ei cd s a aprobat qi a r6mas

ca noi s6 punem motorina Ei utilajul loi.em solicitat l2O de ore de lucru, s a aprobat

qi o s6 mi spund 
"aro 

,r. poi au utila.;ul qi noi trebuie sd d[m hotdrdre pentru motorina

utilajului.Este un contract de parteneriat.Aq vrea s[ regulatizdm partea de sus a v6ii

Satului de la dig qi si cur6!6m valea'

D-l Busuioc:Camerele de supraveghere din localitate,nu funclioneazd, s au aprobat

bani.
D-l Viceprimar:Am chemat firma de la Domneqti ,am f6cut o evaluare qi un sistem

de camere in toat6 comuna cost6 2 miliarde.Singura rezolvare pentru gunoaie sunt

camere de suPraveghere.

D-lBusuior,Cataucostatcamereledestaliadeepurare?
D-l Viceprimar:6mii lei
D-l Busuio.'B frr".iionald stalia de epurare, e terminat6?Aq vrea sd mergem acolo'

D-l Viceprimar:Da mergem dupS ce terminim qedinla

D-l BusuiortAr.l. levi Iare stau in soare , de la canallzare' se deterioreazd' de ce au

fost aduse dinainte?
D-l Viceprimar:Nu sunt proprietateanoastrS.Sunt ale firmei cale executa releaua de

canalizare.
D-lPana:Terenul de sport de la G6m6ceqti ?Nici mdcar locul inilial nu se gtie'

;-i ;;;ilil;;t s'a., alocat bani , dacd dvs. considerali c6 din primdvar[ pdn[

acum nu a fost t#p suficient qi acum o lund mai avem, ne duceli cu preEul'o hotdrdre



a consiliului locar aprobatd trebuie pusain aplicare .copiii din Gam[ceqti nu au unde

*ff[i:iT,llri,, in Eedinla de astdzt,preEedintele de qedin!6 decrar, inchise

lucrIrile acesteia.

$edinla se tncheie in jurul orei 1530'

Drept p.* .*e s-a in"heiat ptezentul proces verbal'
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